
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till trafiknämndens ordförande Carina Bengtsson (C) 

Hur går det med uppdraget att förbättra 

kollektivtrafiken till Ljungby lasarett? 

Regionfullmäktige biföll en centermotion i april 2018 angående trafik och 

parkeringsfrågor vid Ljungby lasarett. Bakgrunden var att ombyggnationer vid 

lasarettet skulle ta parkeringsplatser i anspråk och därför behövdes både nya 

parkeringsplatser framtagas och ny kollektivtrafik till sjukhus ordnas. 

Trafiknämnden fick i uppdrag att utreda förutsättningar för att förbättra 

kollektivtrafiken.1 

 

Vid en diskussion i regionfullmäktige hösten 2019 framkom att trafiknämnden 

uppenbarligen glömt detta och inget arbete skett som var känd av ordföranden. 

Jag har gått igenom trafiknämndens protokoll från sammanträden efter denna 

diskussion och finner inget nämnt varken i beslut eller information kring något 

arbete i frågan. 

 

Det är ett beslut i fullmäktige för snart två år sedan och läget börjar bli akut då 

parkeringsplatser enligt uppgift försvinner under sensommaren vid regionens 

näst största verksamhetsplats. Regionstyrelsen har enligt protokoll kommit i 

gång med sitt arbete med sitt uppdrag från april 2018 även om det tog lång tid 

att starta. 

 

Med anledning av ovanstående undrar jag: 

1. Har trafiknämnden startat något arbete för att fullfölja sitt uppdrag 

från fullmäktige april 2018? 

 

 

Carl-Olof Bengtsson (S) 

                                                 
1  Socialdemokraterna skickade också i april 2019 en skrivelse till Trafiknämnden i 
frågan om att fler bussar ska stanna vid hållplatsen Lasarettet i Ljungby (Bussen från 

Markaryd till Ljungby bör stanna vid busshållsplatsen Lasarettet, diarienr 19RGK745) 
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